

TABLE OF CONTENTS

目 录

Requirement Analysis of Spare Parts for Aero-Engine Based on Reliability Analysis
(基于可靠性分析的某型航空发动机备件需求分析)

L. MA, D. LI, Y. B. FENG, T. SUN.....1

**The Application of Cybernetics and Dissipative Structure Theory in
 Ship Maintenance Inventory Management**
(控制论与耗散结构论在舰船维修库存管理环节中的应用研究)

G. A. CHEN, F. YANG, Q. C. LIANG.....10

**The Homotopy Analysis Method for a Class of Three-Degree-of-Freedom Coupled van der
 Pol Oscillators**

(一类环上的三自由度耦合 van der Pol 方程的同伦分析方法)

P. Q. HU, Y. H. QIAN.....22

Vibration Monitoring and Failure Analysis of the Axle Box Bearings for High-Speed EMU
(高速动车组列车轴箱轴承振动监测与故障分析)

H. LI, W. X. CAI, N. HAN, L. MA.....40

**Robust Passive Control of Uncertain Singular Lurie Switched Systems with Multiple
 Time-Varying Delays**

(不确定多状态变时滞广义 Lurie 切换系统的鲁棒无源控制)

Y. F. QIN, J. D. BAO.....50

Design and Realization of Shore Station System of Wave Glider
(波浪滑翔器岸站系统设计与实现)

T. M. XIONG, H. J. WANG, X. T. WU, Y. Q. LIU, Z. J. WANG.....62

**Numerical Simulation Investigation on the Combustion Processes of a Diesel Engine Fueled with
 PODE/Diesel Blends**

(聚甲氧基二甲醚/柴油混合燃料柴油机缸内燃烧过程的数值模拟研究)

Y. W. ZHAO, R. Z. LIANG, Y. J. XIE, Y. M. CHENG, S. H. LIU.....72